
 
OBČINA DORNAVA 

Štev.:  011-6/2019-11 
Datum: 19. 06. 2020 

 
 

ZAPISNIK 
7. redne seje Odbora za gospodarske  dejavnosti, ki se je sestal v četrtek, 18. 06. 2020 ob 
16.00 uri v dvorani Večnamenskega centra vaško – kulturne dvorane Dornava, Dornava 135/b. 
 
Prisotni: Dominik Kukovec, Tonček Cenar, Jože Brumen, Srečko Kondrič, Danijel Rus. 
Ostali prisotni: Janko Merc, župan, Nada Kolednik, direktorica občinske uprave, Erika Masten 
Toplak - pravnica in Anja Cigala - Okolje in prostor 
 
DNEVNI RED: 
1. Predlog Rebalansa št. 1 Proračuna Občine Dornava za leto 20020 
2. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje odbora, z dne 18.5.2020 
3. Razno. 
 
Predsednik odbora Dominik Kukovec  je pozdravil prisotne ter ugotovil sklepčnost. Predsednik 
odbora je predstavil dnevni red, ki so ga prisotni dobili že z vabilom. Vsi člani odbora so dnevni 
red soglasno potrdili. 
 
 
Ad1. 
 
Predlog Rebalansa št. 1 je bil poslan po e-mailu vsem članom odbora. Določene proračunske 
postavke so se zvišale ali znižale in direktorica Nada Kolednik podrobneje razloži postavke, ki 
so bile predmet rebalansa.  
Za stroške odborov se je iz stroškov sej občinskega sveta preneslo 1.000,00 EUR. Iz postavke 
prireditev se je preneslo 5.500,00 EUR na zaščitne maske. Iz postavke plač zaposlenih sej je 
iz režijskega obrata preneslo 19.600,00 EUR na plače občinske uprave. Stroški ogrevanja 
osnovne šole so se dvignili za 5.000,00 EUR zaradi dodatnega naročila kurilnega olja, prav 
tako so se za obračunavanje rezervacij za čas otrokove odsotnosti v vrtcu povišala sredstva 
za 604,00 EUR. Splošne proračunske rezervacije so se dvignile  za 2.000,00 EUR, za Rdeči 
križ 900,00 EUR in za javno razsvetljavo 50.000,00 EUR. Prerazporeditev je potrebna za 
vzdrževanje kanalizacijskega sistema zaradi hiš Krnjak. 
Za prevoze učencev so se sredstva znižala za 5.000,00 EUR, iz projekta LAS pa se je 
10.000,00 EUR preneslo na novo proračunsko postavko - ureditev avtobusnih postajališč v 
Preradu. 
Društva bodo prejela 25% manj sredstev, kar se je sklenilo na 8. redni seji Odbora za 
negospodarstvo. Direktorica je povedala, da skrbno spremlja razpise drugih občin, da bi 
določili čimbolj pravična merila. 
 
Srečko Kondrič je dodal, da je vprašanje, ali se lahko kriterij izdela pravično. Predlagal je, da 
naj neki določen znesek dobijo vsi, glede tistih, ki pa bodo npr. imeli kakšno prireditev pa naj  
se presodi. 
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Pri prihodkih so se dvignila sredstva po ZFO in sicer povratna za 2.190,00 ter nepovratna za 
4.381,00 EUR. Dohodnina se zviša za 101.152,00 EUR, pri komunalnem prispevku pa so se 
povečala sredstva iz 20.000,00 na 70.000,00 EUR zaradi plačila iz hiš Krnjak.  
Danijel Rus je postavil vprašanje, zakaj ne bi razpisa za šport že razpisali, saj je vse urejeno. 
Nakar mu je direktorica odgovorila, da je potrebno sprejeti še  spremembo letnega programa 
športa. 
 
Župan je povedal, da razpis za III. fazo izgradnje Gasilskega doma Mezgovci ni uspel oz. 
izvajalec ni bil izbran. Prejeli so 4 prijave, od tega so 3 presegale vrednost, medtem ko je bila 
ena ponudba nižja, vendar v ponudbo ni bilo vključeno vse, kar se je na razpisu zahtevalo. 
Ponovni razpis bo odprt od  22.6.2020. 
 
Dominik Kukovec se  je najprej zahvalil direktorici za izvedbo tečaja Varstva pri delu. Povedal 
je, da kdor je imel željo se je udeležil. Nadalje je postavil vprašanje, zakaj so sredstva za 
uporabo stavbnih zemljišč 30% nižja, na kar mu je župan Janko Merc odgovoril, da je do razlike 
prišlo zaradi vplačil v mesecu decembru, ki so bila planirana v mesecu januarju.  
Prav tako ga je zanimalo kako je s povišanjem sredstev iz proračunske postavke naravne 
nesreče, saj so sredstva 5.000,00 EUR višja. Direktorica Nada Kolednik je razložila, da so bile 
iz naravnih nesreč plačane zaščitne maske, po sprejetju rebalansa pa se bo razlika preknjižila 
iz postavke prireditev. 
Dominik Kukovec je še predlagal, da bi, glede nato, da ostajajo sredstva v proračunu 
namenjena gospodarstvu, po vzoru MOP tudi mi pripravili razpis, s katerim bi podjetnikom v 
tem času epidemije naklonili finančni dodatek. 
 
Ad2. 
 
Člani odbora so soglasni potrdili tudi zapisnik 6. redne seje z dne 18.5.2020. na zapisnik ni 
bilo pripomb. 
 
Predsednik se je prisotnim zahvalil in zaključil sejo ob 17.50 uri. 
 
 
Zapisala: Erika Masten Toplak  
 
                                                                                           Odbor za gospodarske dejavnosti 
                                                                                                        predsednik 
                                                                                                  Dominik Kukovec, l.r. 
 
 
 


